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Jagers vragen gericht beheer van everzwijnen
in Limburg
nieuws

De Limburgse Jagersvereniging is teleurgesteld dat de Vlaamse overheid niets onderneemt
om de groeiende everzwijnenpopulatie beter te beheren. "De klok tikt want ernstige
schade in de land- en tuinbouw deed zich al voor of komt eraan", schrijven de jagers in
een brief aan Vlaams minister van Natuur Joke Schauvliege.
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De Limburgse Jagersvereniging is teleurgesteld dat de Vlaamse overheid niets onderneemt om de
groeiende everzwijnenpopulatie beter te beheren. "De klok tikt want ernstige schade in de land- en
tuinbouw deed zich al voor of komt eraan", schrijven de jagers in een brief aan Vlaams minister van
Natuur Joke Schauvliege. Zij willen niet verantwoordelijk gesteld worden voor die schade omdat de
overheid gericht beheer niet mogelijk zou maken.
De Limburgse Jagersvereniging beroept zich op het gezamenlijk standpunt dat de aanwezige actoren
eind 2010 op het everzwijnensymposium in Limburg overeenkwamen. Zij waren het met elkaar eens
dat de aanwezige everzwijnen kunnen blijven, maar de huidige wetgeving te beperkend is om aan
degelijk populatiebeheer te doen met het oog op schadebeperking.
Minister Schauvliege schreef daarop een proefproject uit voor Limburg om gepaste maatregelen uit
te testen die dan later aangewend kunnen worden op Vlaams niveau. De Limburgse jagers betreuren
"dat bijna één jaar later geen enkel overleg heeft plaatsgevonden met de voornaamste doelgroep,
namelijk de jachtsector, noch werd enige concrete vooruitgang gemaakt in het dossier
everzwijnenbeheer".
Zowel de Limburgse Jagersvereniging als Hubertus Vereniging Vlaanderen vroegen het Agentschap
voor Natuur en Bos en de huidige en vorige bevoegde minister al meermaals om dit dossier
voldoende ernstig te nemen. "De klok tikt en de jagers willen niet verantwoordelijk gesteld worden
voor schade in de land- en tuinbouw als de overheid ons niet de middelen verschaft die nodig zijn
om een gericht beheer uit te voeren", zegt voorzitter Ludo Fastré namens de Limburgse jachtsector.
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"De mogelijke desastreuze gevolgen van een uit de hand gelopen everzwijnenpopulatie zijn in alle
Europese landen goed gekend. Vlaanderen heeft vandaag nog altijd niet de ogen geopend", aldus
Fastré. "In de huidige omstandigheden en met de huidige totaal ontoereikende wettelijke
jachtmiddelen, weigert de Limburgse jachtsector mogelijke schade te vergoeden of op zich te
nemen", waarschuwt hij. De brief besluit met een oproep tot dringende actie aan minister
Schauvliege.
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